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Protokoll styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb 

  

Møtenummer  2 

Sted  Klubbhuset, Trandum, Mogreina 

Dag, dato Onsdag 6. mars 2024 

Klokkeslett Kl 1900 

Oppmøte Steinar, Charlotte, Thomas, Hege, Anette, Heidi, Marita 

Frafall Marie-Christine 

01/24 Godkjenning av møteinnkalling 
Styret er beslutningsdyktige 
 
02/24 Godkjenning av referat fra styremøte 10.01.2024 
Godkjenning tas på neste styremøte 
 
03/24 Gjennomgang økonomi 
Tas på neste styremøte 
 
Sak 04/24 

Tittel Nytt fra gruppene 

Bruks Hadde møte 3 mars for å kartlegge tanker om aktiviteter fremover. 
Gruppa må lage handlingsplan 
Gruppa må levere referat til styret fra sitt møte 

Grunnleggende 
lydighet 

Gruppa er omdøpt fra hverdangslydighet til grunnleggende lydighet 
Treningstid hver onsdag. Leder er Tone, og med på laget er Marita 
Første trening 6 mars 24. De vil ha månedstema fremover 

Rallylydighet Har godt oppmøte, og ligger på 10-15 hver trening.  
Det er godt miljø i gruppa 

Agility Har vært mye avlyst grunnet vær og føre. Litt mer hinder å bære i agility. Kuldegradene i 
vinter må også tas hensyn til på en helt annen måte pga fart og intensitet i sporten. 
Gruppa har hatt dårlig oppmøte denne vinteren, men håper at dette bedrer seg etter påske. 

 
Sak 06/24 
Tittel Overlevering gammelt/nytt styre 
Informasjon Brønnøysundregistrene og NKK må endres ifbm nytt styre 
 
Sak 07/24 
Tittel Presentasjon av nytt styre 
Informasjon Generell informasjon fra leder 

Vi sitter i styret og klubbens ve og vel skal ha første prioritet.  
Gruppesaker skal derfor ha lavere prioritet. 

Vara i styret har møterett, talerett og vi ser helst at vara møter på alle møter. Dersom styret 
er fulltallig har ikke vara stemmerett. Varanr 1 har stemmerett før vara nr ved fravær fra 
styremedlemmer.  

Kort presentasjon av nye medlemmer.  
 
Sak 08/24 
Tittel Arbeidsplattform 
Informasjon Vi må få på plass en løsning på hvordan vi jobber. I dag har vi private e-poster og referater og 
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andre dokumenter er lagret på minnebrikke og i papirform.  Det ble diskutert muligheter for 
mer skybaserte løsninger.   

 Vedtak om overgang til skykontoret v/teams var enstemmig 
 
Sak 09/24 
Tittel Forespørsel fra enkeltperson om å trene i klubben. 
 Unntatt offentlighet 
 
Sak 10/24 
Tittel Fordeling av oppgaver. 
Informasjon Fordeling av arbeidsoppgaver internt i styret 
 

Neste møte er 8. april kl 1900 
 
Heidi Sjøfn Ånerud 
Sekretær  


